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Bert Westenberg <westenbergbert@gmail.com>

Motionen
2 meddelanden

Birgitta Forsén <birgittagforsen@gmail.com> 12 januari 2023 kl. 10:13
Till: Örnhagen Hans <hans@ornhagen.se>
Kopia: Westenberg Bert <westenbergbert@gmail.com>

Hej!
Hoppas ni har blivit bättre och är på benen igen. Det är ett elände att vara sjuk.
Jag känner av kristallsjukan lite då och då, kör mina övningar och håller igång i stort sett som vanlig.
Hörde på radion att ni har drabbats av vattenläcka. Det är onekligen inte ofta Askersund nämns i radions
nyhetssändningar så man hajar till. Har det drabbat hela staden? Man märker snabbt hur beroende man är av vatten.
På mötet i tisdags tog vi upp din motion och var helt eniga om att vi bör betala ut reseersättning inom vissa ramar.
Tyckte emellertid inte att det behöver tas upp i stadgarna. Tillsatte en liten grupp bestående av Åke, dig (hoppas det
är OK) och undertecknad för att föreslå regler och ramar så vi kan fatta beslut vid nästa möte.
Flera har ju fått ersättning i samband med Dykmässor, forslande av rov och hämtning av F-hjälmen. Det är viktigt vi
har klara direktiv i frågan så det inte blir godtyckligt.
Vad säger du om detta?
Hälsningar
Birgitta

hans@ornhagen.se <hans@ornhagen.se> 12 januari 2023 kl. 11:16
Svara: hans@ornhagen.se
Till: Birgitta Forsén <birgittagforsen@gmail.com>
Kopia: Westenberg Bert <westenbergbert@gmail.com>

Hej
Jag tycker väl egentligen som du/ni att det inte behöver stå i stadgarna men eftersom jag vid flera tillfällen påpekat att
du och Kent borde ta ut lite kompensation för resor och hotellkostnader men aldrig sett er göra det i redovisningarna
så förstod jag att du som ordförande själv har svårt att föreslå detta så tänkte jag att ett tillägg i stadgarna skulle
kunna hjälpa till.
Fråga är bara var det skall skrivas för att bli ihågkommet även när du en gång lämnar över ordförandeklubban. Det
räcker inte med ett styrelsebeslut och protokoll. Skall vi då ordna ytterligare ett dokument och regelverk som styr? Tål
att tänkas på. Kanske ändå något för medlemmarna att fundera på.
Hur blev det med Vrak och ersättning vid gemensamma visningar? Vart går ev pengar och sponsavtal om
penningstarka grupper besöker oss? Skickar Vrak fakturor vid visningar? Tar de betalt?
Skall nu koka oss en kopp kaffe på sparat vatten i hink. Vi hoppas få vattnet tillbaka i em. Det är tydligen en större
ledning från vårt vattenverk som ligger i Hammar nere vid Vättern, som sprungit läck.
Vi ta ett telsamtal om detta i gruppen där jag menar att även Bert W bör vara med i gruppen.
Hälsn
Hans Ö
[Citerad text är dold]


